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Γιαννάκου: Χρηματοδότηση χωρίς αλλαγές δεν γίνεται 
 
Αφού επανέλαβε τη σαφή κυβερνητική θέση ότι χρηματοδότηση χωρίς αλλαγές δεν γίνεται και 
αφού επισήμανε τον καθοριστικό ρόλο της αξιολόγησης στην εξασφάλιση των κονδυλίων, η 
υπουργός Παιδείας, χθες, περιέγραψε με σαφήνεια «τη γραμμή και την τάση» των αλλαγών 
στην Ανώτατη Εκπαίδευση. Αυτές συνοψίζονται στο τετράπτυχο: Αυτοδιοίκηση, πλήρης ευθύνης 
στα όργανα του πανεπιστημίου, κοινωνική λογοδοσία και αύξηση της χρηματοδότησης. 
 
«Θέλουμε πραγματικά ένα αυτοδιοίκητο πανεπιστήμιο», τόνισε πολλές 
φορές η κυρία Γιαννάκου, στο πλαίσιο της συζήτησης για την 
«Αναγκαιότητα των μεταρρυθμίσεων στην Παιδεία» που διοργάνωσε το 
Ινστιτούτο Δημοκρατίας Κωνσταντίνος Καραμανλής, στην Αίγλη Ζαππείου. 
Η αναφορά, ωστόσο, της κ. υπουργού στην«πλήρη ευθύνη των ίδιων των 
πανεπιστημίων» ήταν αυτή που συνόδευε κάθε διαβεβαίωση για την 
αυτονομία των ιδρυμάτων, ενώ τα προαπαιτούμενα για τη χρηματοδότηση, 
την απαραίτητη για τη λειτουργία τους, καθορίστηκαν σαφώς και 
κατηγορηματικά. Χρήματα θα δοθούν αλλά «όχι χωρίς τις αλλαγές», ούτε 
«χωρίς κοινωνική λογοδοσία» που θα επέλθει μέσω της αξιολόγησης η 
οποία, όπως υπογράμμισε, πολύ πιθανόν να περιλαμβάνει και έλεγχο 
ποιότητας (με τη σύνταξη σχετικής έκθεσης) στα μισά της τετραετίας (όπως 
υπαγορεύει ο τετραετής προγραμματισμός που ορίζεται από τη σχετική 
νομοθεσία). Αν όλα αυτά διασφαλιστούν, τότε και η χρηματοδότηση θα βρει 
τον δρόμο της προς τα πανεπιστήμια. 

Οσο για τα άλλα μεγάλα θέματα, όπως το άσυλο, η συζήτηση για το οποίο αναζωπυρώνεται εν όψει 
επετειακού εορτασμού του Πολυτεχνείου, η κυρία Γιαννάκου ήταν κατηγορηματική ότι: «Τις αποφάσεις για 
τα Ανώτατα Ιδρύματα δεν μπορεί να τις παίρνουν επιτροπές που δεν συγκαλούνται ποτέ. Το πρυτανικό 
συμβούλιο θα έχει όλη την ευθύνη», επαναλαμβάνοντας έτσι τη θέση που διατυπώνεται στο προσχέδιο για 
την αλλαγή του νόμου-πλαίσιο, προειδοποιώντας, μάλιστα, πως αν δεν μπορούν κάποιοι να αναλάβουν 
τέτοιες ευθύνες, ας μη θέτουν υποψηφιότητα σε τέτοια όργανα. 

«Γιατί το αυριανό όργανο θα πάρει τις αποφάσεις που τώρα διστάζει να πάρει το παρόν;», αναρωτήθηκε ο 
Μιχάλης Σταθόπουλος, εις εκ των ομιλητών, στην ημερίδα, θέλοντας έτσι να απαντήσει στο ζήτημα του 
ασύλου. Με το ίδιο κριτικό πνεύμα, σχολίασε και την προοπτική λειτουργίας των ιδιωτικών πανεπιστημίων 
αναρωτώμενος επίσης για «την ανάγκη που επιβάλλει την ύπαρξη ιδιωτικών πανεπιστημίων», δίνοντας, 
ωστόσο, αμέσως την απάντηση: «Τα ιδιωτικά δεν θα λύσουν κανένα πρόβλημα». 

Ακόμη πιο ριζικές μεταρρυθμίσεις ζήτησαν οι επόμενοι ομιλητές, οι πανεπιστημιακοί Γ. Μαυρογορδάτος και 
Χ. Γιανναράς στηλιτεύοντας κακώς κείμενα των πανεπιστημίων. 

 
Α. ΑΝΔΡ. 

 

Για το άσυλο 
 
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ 
 
Ως επίθεση εναντίον του θεσμού του πανεπιστημιακού ασύλου θεωρεί η Νεολαία του ΣΥΝ το έγγραφο του 
προϊσταμένου της Εισαγγελίας Πρωτοδικών Θεσσαλονίκης Βασίλη Φλωρίδη προς τις αστυνομικές αρχές για 
την είσοδο της Αστυνομίας στο χώρο του Πανεπιστημίου, όταν διαπράττονται αυτόφωρα κακουργήματα ή 
αυτόφωρα εγκλήματα κατά της ζωής. 

Τη συνδέει με τις προθέσεις της κυβέρνησης για αναθεώρηση του καθεστώτος του πανεπιστημιακού 
ασύλου και σε ανακοίνωσή της σημειώνει πως «η προάσπιση του πανεπιστημιακού ασύλου αποτελεί ζήτημα 
της πανεπιστημιακής κοινότητας και όχι των πραιτόρων της ΕΛ.ΑΣ. και των δικαστών». 

Αριστη η σκέψη τού κ. Φλωρίδη. Το λέει ο νόμος, ότι όταν διαπράττονται κακουργήματα, μπαίνει μέσα η 
δύναμη. Αλλά δεν ξέρω πότε διαπράττονται κακουργήματα ένα, και δεύτερον θέλω να μου το πει ο 
εισαγγελέας, να έχω τη δικαστική εγγύηση. Αυτά είναι τα κενά για τα οποία θέλουμε επεξεργασία. 

Την παραπάνω δήλωση έκανε χθες ο υπουργός Δημόσιας Τάξης Βυρ. Πολύδωρας σχολιάζοντας τη θέση 
του προϊσταμένου της Εισαγγελίας Πρωτοδικών Θεσσαλονίκης. 

 

 


